
Jaarverslag 1957/1958 
 
 

Over het verslagjaar 1957/1958 was het bestuur samengesteld als volgt: 
L.H. Hepkema, voorzitter, A. de Vries, secretaris, W. de Jong, penningmeester, Y. de 
Jong, R. Hoeksma, C. Seinstra en J. Sierdsma, leden, 
Het ledental der vereniging bleef stabiel, nl 230. 
Daar Koning Winter in het afgelopen jaar verstek liet gaan, zal over het houden van 
schaatswedstrijden kunnen worden gezwegen. De aan de vereniging toegewezen 
kampioenschappen meisjes van de gemeente H’veen, zullen naar wij hopen naar dit 
seizoen worden verschoven. 
Gelijk het vorig jaar werd ook dit jaar weer een feestavond gehouden voor de leden. 
Door het bekende toneelgezelschap van Barend v/d Veen werd op 5 febr. 1958 in 
zaal Tropenfauna opgevoerd het toneelstuk “Kompleksen”. Ondanks het slechte 
stormachtige weer waren toch nog een 125 tal belangstellenden aanwezig. 
Het gebodene viel zeer in de smaak en de avond werd besloten met een gezellig 
dansje. Mede door de gehouden verloting, waarvoor de prijzen gratis door de 
neringdoenden en enkele leden beschikbaar werden gesteld, behoefde de kas 
slechts voor een gering bedrag te worden aangesproken. 
 
Daar de vereniging voor de aangebrachte verlichting (die naar wij hopen dit jaar dan 
toch eens in gebruik mag worden genomen) een schuld had van ± ƒ 800 (renteloze 
voorschotten) besloot het bestuur in maart van dit jaar over te gaan tot het 
organiseren van een grote verloting, teneinde uit de opbrengst daarvan de vereniging 
weer schuldvrij te maken.  
De trekking van de verloting had inmiddels plaats op 8 nov j.l. Mede dankzij de 
opbrengst van de op die avond gehouden attracties, hopen wij het gestelde doel te 
hebben bereikt. 
Vanaf deze plaats komt nog een woord van dank toe aan allen die tot het slagen van 
een en ander hebben medegewerkt. 
 
Tot slot van dit jaarverslag nog een verheugende mededeling aangaande het 
schoonmaken van de IJsbaan. Dit voor ons altijd grote probleem is op grootse wijze 
door het gemeentebestuur aangepakt. De betreffende werkzaamheden worden 
uitgevoerd ingevolge de z.g.n. G.S.W regeling voor handarbeiders. Op deze wijze 
komen de kosten der lonen voor 90% ten laste van het Rijk. De resterende 10% komt 
ten laste van de gemeente. 
Hoewel de werkzaamheden nog in volle gang zijn meen ik toch reeds voor de 
ontvangen medewerking van het gemeentebestuur, fa. Bosma en van Dalfsen, 
Hoeksma en de eigenaren en pachters der naastgelegen landerijen hartelijk dank te 
moeten betuigen. 
Hopelijk zal in samenwerking met de visclub “O’woud” er in kunnen slagen de baan 
de eerste jaren van plantengroei te vrijwaren. 
Ondanks de ijsloze winter dan toch nog een goed jaar voor onze vereniging. 
 
Met de hoop uitsprekend dat het a.s. seizoen Koning Winter ons niet in de steek zal 
laten en het ledental nog mag stijgen sluit ik hierbij dit jaarverslag. 
 
 
 
              
 O’woud, 10 nov. 1958 
 

A. de Vries, secretaris 


